
  V  novém  roce  přejeme  Vám  všem  hodně  štěstí,
zdraví, pevné nervy, osobní i pracovní úspěchy.             
                                                                                                      OV KSČM Kladno a  SVOBODA

KSČM přejeme úspěch ve volbách!
Celému světu konečně mír a klid!

Lži  jsou  základním  »pracovním«
nástrojem vlády, kritizují komunisté
Odejít  do  důchodu  nejpozději  ve  věku  65  let,  to  už
zanedlouho platit nebude. Jak plyne z důvodové zprávy
Ministerstva  práce  a sociálních  věcí  k novele  zákona

o důchodovém pojištění, lidé narození v roce 1981 by měli odcházet do důchodu až
v 67 letech a ti narození po tomto datu ještě později. Již dnes mnozí lidé po šedesátce
trpí vyčerpaností  a řadou zdravotních problémů.  Přitom ještě na jaře letošního roku
ujišťoval  ministr  Jurečka představitele  OS KOVO,  že  se věk  odchodu do důchodu
zvyšovat nebude!
Byla to tak jen další z mnoha lží a polopravd současné vlády, které dnes věří jen 5 %
občanů.  Vlády,  proti  které  se  vzedmula  vlna  protestů  různých  nespokojených
profesních skupin, ať již jde například o lékaře či zaměstnance škol.
KSČM, stejně jako stovky tisíc občanů, vyzývá tuto vládu k demisi, neboť vede občany
k totálnímu  sociálně  ekonomickému  kolapsu  a zoufalství.  Vláda  současnou  situaci
nezvládá a veškerou zátěž přenáší na občany České republiky namísto toho, aby se
na  jejím  řešení  podíleli  ti,  kteří  na  nás  vydělávají,  tedy  energetické  firmy,  banky,
obchodní  řetězce,  internetoví  giganti  a další  společnosti.  Je  to  i příklad  rozhodnutí
Energetického regulačního úřadu, které od ledna příštího roku zdraží ceny elektrické
energie domácnostem i firmám o desítky procent oproti cenám letošního roku. K tomu
si  připočtěme  následky  již  přijatého  a prezidentem  Pavlem  podepsaného
tzv. konsolidačního  balíčku.  Jestliže  se  dnes  pohybuje  zhruba  jeden  milion  osob
v České  republice  na  hranici  chudoby,  reálně  hrozí,  že  v příštím  roce  tato  čísla
porostou.
KSČM má vlastní p ředstavu, jak zajistit  dlouhodobou stabilizaci  d ůchodového
systému, ale i české ekonomiky. Jasn ě říkáme: Fialo, STA ČILO!

VV ÚV KSČM

STEM:  Volby  do  Evropského  parlamentu  by  vyhrálo
ANO, uspěla by i koalice STAČILO!
   Na  světě  je  první  průzkum,  který  odhaduje  výsledky  nadcházejících  voleb  do
Evropského parlamentu. A nepřinesl žádné velké překvapení, jelikož přisoudil úspěch
především současné opozici. Podle odhadu agentury STEM/MARK by se suverénním
vítězem voleb do EP, pokud by se čistě hypoteticky konaly v listopadu tohoto roku,
stalo hnutí ANO. Při zohlednění volebních preferencí, zvažovaných variantách, zájmu
o problematiku EU a na základě deklarované účasti v předchozích volbách by mělo
hnutí expremiéra Andreje Babiše získat 33,8 procenta hlasů.
  Vládní koalice SPOLU, která sdružuje občanské demokraty, TOP 09 a KDU-ČSL, by
ve  volbách  do  EP  získala  15 procent,  SPD,  jež  kandiduje  spolu  s  Trikolorou,
14,7 procenta a Piráti 11,4 procenta. Hnutí STAN přisuzuje agentura podporu ve výši
7,3 procenta a do Bruselu by se znovu dostala i KSČM, která by získala 5,4 procenta
hlasů.  Na kandidátce, kterou povede současná europoslankyně Kateřina Konečná,
nechybějí mj. Ondřej Dostál či Petra Rédová, kdysi úzce spjatí se stranou PRO, či
specialista v oborech doprava a vodohospodářství Jan Skalický.

 /Podle agentury je zapotřebí brát daný odhad s velkou opatrností z hlediska toho, jak
daleko, a jak specifické evropské volby – hlavně vzhledem k nižší účasti  – vlastně
jsou. »I tak je z tohoto odhadu vidět, že vládní strany  v tuto chvíli ztrácejí, což může
být dáno například aktuálním ekonomickým děním, stávkou odborů či nedostatečně
řešené vládní priority – školství. Na druhou stranu jsou to právě vládní strany, které
nakonec  k těmto  volbám  dokážou  častěji  své  voliče  dostat  (z  hlediska  jejich
sociodemografického profilu a vnímání EU),« uvedla  agentura STEM/MARK./

Kateřina Konečná  6.12. na besedě s Kladeňáky v sále Baráčnického domu (U Meisneů)
                                                                                                                              Foto J.K ůstka

Bez Obalu s Kateřinou Konečnou
   Upozorňovala jsem, že ekonomika ČR se jako jediná z ekonomik zemí EU ještě
nedokázala vyšvihnout zpět na předcovidovou úroveň. Důvody jsou jasné – vládou
nezvládnutý boj s inflací,  vládou nezvládnutý boj s cenami energií,  vládní podpora
války  na  Ukrajině,  vládní  nákupy  předražené  techniky.  Důsledkem  tohoto
tragikomického Fialova vládnutí musí šetřit kromě těch nejchudších i střední vrstvy, a
to se pak ekonomika startuje dost těžko. Tuhle tezi přitom Fiala i se svým ministrem
financí Stanjurou nejsou schopni  pochopit,  a  tak  již za pár týdnů  všichni  pocítíme
dopady úsporného balíčku. K nepříznivé finanční situaci českých domácností pak v
uplynulém týdnu poskytl  zajímavá data sociolog D. Prokop. Více než třetina, 35 %
domácností, podle něj  dnes není schopna generovat žádné úspory a každý měsíc
utratí vše, co vydělá. V roce 2021 přitom byl tento jev pozorovatelný »jen« u 19 %
domácností. Za vlády Fialy se tak jejich počet téměř zdvojnásobil a podle ekonomů
bude dál růst. Podle Prokopa je hlavním problémem, že výdaje na bydlení narostly od
podzimu 2021 výrazně i velmi ohroženým domácnostem v příjmové chudobě – a to až
o tři tisíce – a také rodinám s dětmi s příjmy pod mediánem, tedy u těch, kteří mají
příjmy do 37 tisíc hrubého. U nich nárůst výdajů znamená největší zásah do rozpočtu.
  Vrátím se ještě ke stávce odborů, konkrétně k počínání premiéra Fialy, který se v
době, kdy protesty probíhaly, rozhodl navštívit na Moravě soukromý kravín Pooslaví
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Nejen Ukrajina a Gaza. 
Ve světě probíhá 183 regionálních konfliktů
  V roce 2023 proběhlo na světě nejméně 183 regionálních konfliktů, což je nejvyšší
počet  za  poslední  tři  desetiletí.  Uvádí  se  to  ve  výroční  zprávě  o  ozbrojených
konfliktech Mezinárodního institutu pro strategická studia (IISS) se sídlem ve Velké
Británii.
  Podle zprávy zveřejněné 6. prosince se počet obětí oproti roku 2022 zvýšil o 14 %,
počet násilných incidentů o 28 %. Podle hodnocení jejích autorů »to naznačuje, že v
mnoha  částech  světa  je  situace  stále  problematičtější  z  hlediska  humanitárních
potřeb, stabilizace a obnovy«.  Mezinárodní  výbor  Červeného kříže poskytl  údaje o
více než 450 ozbrojených skupinách působících po celém světě, z nichž některé mají
místní nebo regionální převahu.
Jako  příčiny  konfliktů  jsou  uváděny  domácí  terorismus,  územní  spory,  vzestup
zločineckých  gangů  a  kriminální  soupeření.  Klimatická  krize  podle  IISS  rovněž
prohlubuje stávající rozpory v nestabilních státech. »Konflikty podkopávají schopnost
státu  přizpůsobit  se  a  řešit  dopady  klimatických  změn,  přičemž  tytéž  klimatické
dopady přispívají k dynamice konfliktů a selhání správy věcí veřejných,« uvádí se ve
zprávě.
  Vliv OSN podle studie oslabil kvůli napětí mezi zeměmi uvnitř organizace. V Radě
bezpečnosti  si  hlavní  mocnosti  vzájemně  vetují  rezoluce,  což  brání  konkrétnímu
společnému řešení, podobně  jako v případě neshod v palestinsko-izraelské otázce.
IISS  považuje  neschopnost  řešit  regionální  konflikty  za  jeden  z  hlavních  rysů
současného geopolitického prostředí.                                                 (jb, TASS)



Nová  Ves,  kterému  šéfuje  bratr  lidoveckého  ministra  práce  Jurečky.  Namísto
nepříjemné  diskuze  s  tisíci  protestujícími  bojujícími  za  pracovní  podmínky učitelů,
nepedagogických pracovníků  i  dalších zaměstnanců  odjel  raději  premiér  daleko do
bezpečného prostředí, aby se podíval na to, jakým způsobem Jurečkův bratr nakládá s
prostředky, které do družstva v Nové Vsi od státu míří. Družstvo Pooslaví Nová ves je
totiž  štědrým příjemcem státních dotací,  a  to zejména z doby,  kdy na ministerstvu
zemědělství  seděl  Jurečka  v  Sobotkově  vládě.  Redakci  Parlamentních  listů  při
pročítání finančních údajů zaujalo, že objem přidělených dotací do Pooslaví se výrazně
zvýšil poté, co do křesla ministra zemědělství usedl v roce 2014 M. Jurečka. Podle
serveru Hlídač státu je Lukáš Jurečka přímo navázán na šest společností, které od
státu v posledních letech čerpaly –  poslouchejte dobře - 282(!) dotací v celkové výši
295 mil. Kč. Jsem zvědavá, jakou další podporu mu premiér slíbil za poskytnutí azylu
před stávkujícími, kterým vláda v jejich požadavcích ustoupit nehodlá.
   A kdo také nehodlá ustoupit, v tomto případě v nemravné cenotvorbě,  jsou velké
potravinové  řetězce.  Pro  server  Novinky osvětlil  chování  řetězců  farmář  K.  Horák:
»Začátkem prosince jsem prodělával dvě koruny na každém litru mléka. Mlékárna si
ponechá pět  procent zisku,  což je v pořádku, ale podle informací z trhu pak velké
obchodní řetězce mají přirážku kolem šedesáti procent. Můj názor je, že by řetězcům
mělo  stačit  dvacet  procent  obchodní  přirážky. Kdyby  dvacet  procent  nechaly  nám
prvovýrobcům, abychom byli v zisku, o dalších dvacet by mohly snížit cenu potravin, v
tomto případě mléčných výrobků. Vy jim to zboží dovezete do supermarketu na paletě.
Oni to vezmou, dají to na krám, trochu tam svítí, mají tam pokladní, někde si už i sám
namarkujete. Mají tak velmi nízké náklady. Mně  trvá tři  roky, než začnu produkovat
mléko – devět měsíců je kráva březí, pak dva roky roste tele. Mlékárna za tři dny z
toho vyrobí jogurt  a řetězec to za tři  hodiny prodá,  ale má z toho největší  marži,«
popsal praktiky řetězců farmář. Agrární komora v týdnu navíc upozornila, že Mlékárna
Polná  dodává  řetězci,  který  nejmenovala,  110gramový  sýr  jadel  za  19,20  Kč.  Na
pultech ho ale supermarket prodává za 51,90 Kč. Přirážka je 170 procent. Tohle by si
řetězce v Polsku či  Německu rozhodně  nedovolily.  Proč  si  to  tedy dovolují  u  nás?
Protože jediný nástroj  lidoveckého ministra zemědělství  Výborného v  boji  proti  této
nekalé praktice je jeho víra. Výborný ještě v září tvrdil, že ceny potravin klesnou. Nyní,
když řetězce avizují od ledna opačný trend, tak přiznává, že s tím vlastně nebude dělat
nic jiného, než že bude doufat, že řetězce, které u nás uměle nadsazují ceny potravin
X let, si to najednou nyní rozmyslí a uleví občanům, když to vláda nezvládla. Pane
ministře, to doufají všichni občané ČR Ti s tím ale na rozdíl od vás nemohou nic dělat.
To vy jste ve funkci. Od vás se očekává řešení. A jak Výborný odpovídá na otázku,
proč  je  stejný nákup i  o  70 procent  levnější  v  Polsku? »Toto  číslo  je  z  průzkumu
polských novinářů a tu odpověď já neznám. Je třeba se ptát řetězců. Tu otázku jsem
jim v pondělí položil a odpověď jsem na ni nedostal.« Asi tolik k legitimitě pana ministra
a k tomu, jak se asi chytí za nos řetězce, které se ani neobtěžují ministrovi odpovídat
na otázky.  Za nos by se měla  chytit  především celá tragická Fialova vláda včetně
Výborného.

Rakousko zatím neschválí 
zahájení jednání o členství Ukrajiny v EU
  Rakousko za sou časných podmínek nebude souhlasit se zahájením jedná ní o
členství  Ukrajiny  v  EU,  Kyjev  by  nem ěl  požívat  privilegií  oproti  ostatním
kandidát ům.  Prohlásil  to  rakouský  spolkový  kanclé ř  Karl  Nehammer  p ři
vystoupení p řed výborem pro záležitosti Evropské unie Národní ra dy republiky
(dolní komory parlamentu).   »Nehammer odpověděl poslancům (opoziční) Rakouské
strany  svobodných,  že  Rakousko  nebude  souhlasit  s  přístupovými  rozhovory  s
Ukrajinou za současných podmínek. Zejména by nemělo docházet ke zvýhodňování
Ukrajiny oproti Bosně a Hercegovině, která nyní také jedná o přistoupení,« uvádí se v
zápisu z parlamentního zasedání.
   Podle Nehammera by Ukrajině a Moldavsku měla být nabídnuta vyhlídka vstupu do
EU  jako  projev  solidarity.  Rakouský  kancléř  se  zároveň  důrazně  vyslovil  proti
»urychlenému  postupu«  pro  vstup  těchto  dvou  států  do  sdružení.  Vedoucí
představitelé  27  členských  států  EU  mohou  tento  týden  rozhodnout  o  zahájení
přístupových rozhovorů s Moldavskem a Ukrajinou a o udělení kandidátského statusu
Gruzii. Tento návrh předložila na začátku listopadu Evropská komise, podle níž Kyjev a
Kišiněv  splnily  všechny  podmínky  pro  zahájení  jednání  a  Tbilisi  pro  získání
kandidátského statusu.                                                 (jb, TASS)

USA cht ějí, aby spojenci p řestali jednat s Kyjevem
o vstupu do NATO
Ukrajina  by  se  m ěla  smí řit  s  tím,  že  se  v  roce  2024  nestane  členem NATO,
prohlásil poslanec Nejvyšší rady parlamentu Alexej Gončarenko.
»Několik  zdrojů  ve  Washingtonu  mi  potvrdilo,  že  (ministr  zahraničí  USA Antony)
Blinken řekl Evropanům, aby zastavili rozhovor s Ukrajinou o NATO. Žádné členství v
NATO  nebude.  Otázka  NATO  dráždí  americké  elity,« napsal  zákonodárce  na
Telegramu.
Gončarenko  tvrdí,  že  Washington »vyslal  jasný  signál«,  že  Ukrajina  do  aliance
nevstoupí, jakmile skončí  vojenské aktivity. »Určitý pohyb směrem ke členství bude,
dostáváme  určitý  prostor.  Nicméně  v  roce  2024  nám  členství  nebude  uděleno.
Prezidentská kancelář  Ukrajiny  tuto  skutečnost  přijala,« poznamenal  zákonodárce a
dodal, že Kyjev by se měl zaměřit na vstup do Evropské unie.
Ukrajina oznámila žádost o zrychlené členství v NATO v září 2022 a na summitu NATO
ve Vilniusu v roce 2023 byla ujištěna, že bude do bloku přijata, jakmile splní všechny
požadované  podmínky.  Generální  tajemník  NATO  Jens  Stoltenberg  28.  listopadu
uvedl,  že Ukrajina bude do Severoatlantické aliance přijata v pravý čas; neupřesnil
však,  kdy by se  tak  mohlo  stát.  Blinken  zase  na  tiskové  konferenci  v  Bruselu  po
zasedání ministrů zahraničí NATO uvedl, že Ukrajina vstoupí do NATO, jakmile dojde
ke shodě mezi všemi členskými státy a budou splněny všechny podmínky.
Kyjev opakovaně deklaroval své přání stát se co nejdříve plnoprávným členem NATO;
ozbrojené síly země přecházejí na standardy NATO a existuje plán pověřit důstojnický
sbor armády plynulou znalostí angličtiny.
Mluvčí  ruského ministerstva zahraničí  Maria Zacharovová opakovaně  zdůraznila, že
postoj Moskvy k členství Ukrajiny v NATO se nezměnil od roku 2008, kdy aliance na
summitu v Bukurešti původně slíbila přijmout Kyjev do svých řad. Moskva to považuje
za ohrožení  národní  bezpečnosti  a  tvrdí,  že  jedním z cílů  její  vojenské operace je
zajistit, aby Ukrajina zůstala neutrální.
(cik, TASS)

POVÁNOČNÍ ÚVAHA.
Už  zase byly Vánoce, čas neskutečně letí. Svět, jemuž se říká křesťanský, je slaví
jako narození Ježíše, který svou pozdější smrtí spasí hříšné lidstvo. Určení doby se
odvíjí  od komety,  která tehdy  proletěla  nad naší planetou. Vědci už dnes ví,  že k

narození nedošlo v čase, který slavíme. Vznikající křesťanská církev chytře využila
tradic pohanských.  Slavil se slunovrat, po nejdelší noci přicházel příslib jara, tepla a
nové sklizně, příslib, že přežijí. 
  Jak je v dnešní době vnímá stále větší část populace, které se říká bezvěrecká?
Určitě jako vzpomínku na hezké dětství, slavnostní náladu, slavnostní osvětlení, na
dárky pod stromečkem a chce totéž dopřát i svým potomkům. Určitě tedy jako svátky
rodinné,  které  umožňuí  setkávání,  ke  kterému  nebyl   v  uspěchaném  životě  čas.
Oceňuje nádheru kostelů, uměleckých děl všeho druhu. Není náhodou, že bezvěrec
zpívá o bezvýhradné víře v narození páně a o čistotě Panny Marie. Ti nejslavnější
umělci totiž v hudbě, obrazech i sochách přinesli světu krásu, která patří přirozeně k
vánočním svátkům. Prostá vánoční mše venkovkého  kantora Jakuba Jana Ryby zní
stejně nádherně v chrámu sv. Barbory v Kutné Hoře,  v klášterním kostele v Doksa-
nech,  v přesunutém chrámu v Mostu, jako v prostém venkovském kostelíku –  lidé
bez ohledu na víru či nevíru je naplňují do posledního místa.
  Svět  se bohužel s křesťanským učením o lásce  nestal lepším. Stejně jako dnes
muslimové stínají hlavy všem, co něvěří v Alláha, stejně tak si počínali ve středověku
křesťané vůči pohanům či muslimům.  Války se vedou nepřetržitě. Jedna současná je
nepříjemně blízko a je smutné, že se mordují a osočují lidé, kteří jsou si jazykově,
kulturou i dějinami tak blízké. Modleme se tedy i my bezvěrci, aby konečně  přišel
rozum. Byl by to nejkrásnější vánoční dárek pro všechny. 

Jinak - všem čtenářům Svobody  přeje  vše jen to dobré do Nového roku 2024 
Pavel  Hruban.

PÍŠETE NÁM   PODĚKOVÁNÍ europoslankyni Kate řině
Chtěla bych pod ěkovat, touto cestou, paní europoslankyni, p ředsedkyni 

ÚV KSČM, paní Kate řině Konečné a jejímu týmu STA ČILO! . 

Jak se dnes ukazuje, tak celý národ v roce 1989 uvěřil  těm falešným disidentským
mesiášům a falešným prorokům. Dnes se ukazuje, že jim šlo jen a jen o osobní podíl
na moci v naší zemi, o velké osobní peníze, majetky a vyznamenání. Nic z toho si
ovšem za svojí zradu, na národu spáchanou, nezaslouží. 

  Dál netřeba rozvádět, kam až nás ta jejich zrada přivedl . Každý, kdo chce, vidí ten
hospodářský i  mravní  úpadek,  dluhy,  zbrojení,  chuť  válčit  a  opět  dobývat  Rusko,
východní země. To je jejich "ušlechtilá" VIZE, propaganda nenávisti a válek. "Jaký pán
takový kmán, lid". 
  Často se zdá, že je vše ztracené, ale není. Naději  a sílu nám vracejí lidé čestní,
skromní a pracovití a takou osobností je paní europoslankyně   K. Konečná. Mějme
spolu s  ní  sílu  nevzdávat  se a  nepovolovat  se  lžím  a  bezpráví.  Studium, tvrdá  a
houževnatá  práce,  žena  drobná  a  plná  energie,  z  níž  tryská  zdravý  pramen
skutečného  vlastenectví  a  lásky  k  naší  zemi  a  lidem  v  ní  žijících,  tím  se  dá
charakterizovat  osobnost  paní  europoslankyně  K.  Konečné.  Objíždí  mnohá místa,
svůj vzácný čas k žití obětuje tomu nevděčnému lidu Česka. Ohrožuje své zdraví v
nevytopených sálech, mnoho času tráví na cestách a  po hotelích. 
  Mnozí hlupáci, defraudanti, delikventi, kteří mají v tomto režimu, dnes jak se říká,
"žně" a bez práce bohatnou, tuto velkou osobnost naší politické scény, jen ubohostí
svého hlupáctví urážejí. Její kolegové z EP při diskusích v médiích jen hloupě zírají,
jakoby ani nevěděli o čem paní Konečná mluví , jiní se drze culí a nesouhlasně kroutí
hlavou. Trpajzlíci,  ty americké loutky nic nechápou, nechtějí  chápat  a to je daleko
horší. Rozsah práce a erudovanost paní europoslankyně K. Konečné, její znalost dění
ve světě i u nás je obdivuhodná. Jsem ráda, že si toho všimli i jiní charakterově čestní
lidé, kteří se dokázali povznést nad šířenou propagandu nenávisti ke komunistům a
zapojili se svou účastí na koaličním uskupení STAČILO!. 
 Proč budu volit opoziční STAČILO! ? Protože věřím, že by paní europoslankyně K.
Konečná dohlédla na to, aby její případní ministři čestně p l n i l i volební program
STAČILO!. Současnému premiérovi Fialovi, ani presidentovi P. Pavlovi nevadí, že své
volební sliby, program neplní a že celý národ obelhali a podvedli.     
   Na závěr velká prosba : Slušní a pracovití občané, voliči, prosím, nenechme v tom
boji za naší lepší společnost, za lepší Česko, Moravu a Slezsko i Evropu, bojovat paní
europoslankyni K. Konečnou a její podpůrný tým samotné. Oni přece bojují za nás.
Může tu hrozit také riziko zklamání, selhání, ke kterému u nových pol. uskupeních, už
několikrát došlo. Vždyť i anděl, jde-li kolem hromady zlata, prý sejde z cesty, jakožto i
celá  církev z  té  pravé cesty J.Krista  sešla.  Já  jinou možnost  než volit  skutečnou
opozici  koalici  STAČILO!  nevidím.  STAČILO!,  osobnosti  v  něm  se  nehandrkují  o
mocenskou  dominanci  uvnitř  a  vedou  spolu  dialog,  který  je  základním  prvkem
skutečné demokracie. Kritizovat, řečnit dokáže každý hlupák, co ničemu nerozumí,
když  se  však  užvanění  hlupáci  dostanou  k  moci,  k  vládnutí,  chytrost  je  záhadně
opouští . Dnes to vidíme u naší vlády. STAČILO! nejsou žádní užvanění hlupáci. Paní
K. Konečná ze své cesty, v boji za lepší Česko i EVROPU, nikdy neuhnula   ani její
budoucí kolegové v lkoalici STAČILO!, za což jí, jim, buďme vděčni. Prosím nevolme
do EP, do Bruselu , žádné kývače a takače na všechna bruselská direktiva, která jdou
proti  zájmům  naší  země,  proti  její  suverenitě,  za  kterou  ve  válkách  položili  naši
nejlepší vlastenci své životy. Děkuji všem voličům, kteří mojí prosbu vyslyší. 
      Moje  velké  poděkování  patří  hlavně  paní  europoslankyni  K.  Konečné  ,
předsedkyni ÚV KSČM a celému jejímu nadějnému týmu STAČILO .
Přejme jim úspěch ve všech volbách a hodně sil. A nám přejme naději, aby nás, voliče
koalice STAČILO! nezklamala.  
Poděkování též patří redakcím SVOBODA a NAŠE PRAVDA . 
Vánoce prošly a tak  všem zde zmiňovaným, všem lidem dobré  vůle,  přeji  krásný
konec roku a vstup do roku 2024 a do všech roků jejich života, doufejme žitého v
míru, hodně zdraví a spokojenosti .
Zaoceánským i našim válečným štváčům potom přeji  ,  aby se dokázali  zbavit své
nízké a podlé nenávisti k jiným národům a lidem, která vedla a vždy vede svět, lidstvo
k válkám . 
PS.  Česká církev by se měla z ohledem na svoje poslání a učení J. Krista konečně

zasadit o to, aby při mši svaté neseděli v prvních a předních lavicích lidé, hlavně
z  řad  vládních  činitelů,  kteří  mají  svoje  srdce  špinavá  ubohou  a  nízkou
nacionalistickou nenávistí , kteří touží po zbrojení a válkách. První lavice v Božím
chrámu by přece měla patřit  lidem dobré vůle ,  lidem usilujícím o mír , nebo
alespoň o mírový dialog .                  Eva Dolejšová

Kalendá ře  KSČM na rok 2024 jsou ješt ě k dostání na 
OV KSČM v Kro čehlavech                Cena 70 K č
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